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Fört vid telefonmöte med styrelsen för Svenska Budo & Kampsports- 
förbundets Ju-jutsusektion 2006-10-10 
 
Närvarande: 
Emil Gustafsson (ordförande), Dan Andersson (vice ordförande), 
Gunnar Hoffsten (sekreterare) och Petra Fluor (kassör)  
 
Frånvarande: 
Niclas Sjöberg (ledamot) 
 
 
 
§ 67 Mötets öppnande 
Ordföranden förklarade mötet öppnat. 
 
§ 68 Val av justerare 
Emil valdes att justera dagens protokoll. 
 
§ 69 Föregående mötes protokoll 
Protokoll nr 6/2006 genomgicks och godkändes.  
 
§ 70 Ekonomi 
Kassören redogjorde för det ekonomiska läget. Domarkommittén ligger 
något över budget. I övrigt är läget under kontroll. 
 
Offerter har begärts in för ett transportsystem för de nya scoreboardsen. Ett 
avtal ska tas fram transport av scoreboardsen. 
 
§ 71 Swedish Open 2006 
Arrangemanget var i stort sett bra. Tyvärr fungerade inte det nya 
datasystemet till 100%  
Detta år gick arrangemanget med förlust. Sektionen går in med 10.000:- 
enligt tidigare beslut. 
 
 
 
 
 



 
 

Sid 2 (2) 
 

 
§ 72 Styrelsen 
Styrelsen beslutade att all kommunikation som officiellt kommer ifrån 
styrelsen i första hand ska gå igenom Gunnar. Detta gäller både mail och 
brev. 
 
§ 73 Nästa möte 
Nästa möte blir i Varberg den 4/11-2006 i samband med BudoMaster Cup. 
 
§ 74 Mötets avslutande 
Ordföranden förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet     Justeras 
 
 
 
____________________    ____________________ 
Gunnar Hoffsten     Emil Gustafsson 


